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Kimmo Kiljusen sekä 26 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen:

”Vantaalla, kuten laajemminkin Suomessa on ongelmana katukylttien ja talojen numeroinnin heikko 
näkyvyys. Kadunkulmissa teiden ja katujen nimet ovat liian pienellä kirjoitetut. Myös talojen numerointi 
on usein joko kokonaan poissa tai heikosti löydettävissä. Monesti porraskirjaimet näkyvät paremmin ja 
odotetummin kuin talojen numerot.

Tämä tapa merkitä kadut ja talojen numerot huonosti, poikkeaa kansainvälisestä käytännöstä. Myös 
Suomessa on kuntien välillä eroa. Jokainen joka vierailee esimerkiksi Hyvinkäällä, havaitsee, kuinka siellä 
on panostettu katujen selkeään merkintään.

Kyse on liikenneturvallisuudesta, sillä ajajat yrittävät kurkkia katujen nimiä, eivätkä kykene 
täysipainoisesti keskittymään muuhun liikenteeseen. Kyse on myös ikäihmisistä ja heikkonäköisistä, joille 
selkeät isot katukyltit ovat suureksi avuksi.

Jokainen ihminen on kokenut vaikeuksia löytää etsimänsä osoite huonojen merkintöjen vuoksi. Miksi?
Me allekirjoittaneet kaupunginvaltuutetut ehdotamme, että teemme Vantaasta esimerkkikunnan koko 
valtakunnassa. Meillä liikkuminen ja etsittyjen osoitteiden löytäminen on helppoa, kun katukyltit ja 
talojen numerointi on selkeää ja riittävän suurilla kirjaimilla kirjoitettua.”
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 

Liite:
- Allekirjoitettu Kimmo Kiljusen ja 26 muun valtuutetun aloite katukylttien näkyvämmäksi 

saamiseksi


